

Maryknoll Fathers' School
Pre-Secondary 1 English Language Test of the Linking Exercise and F.1 Orientation

9 Sept. 2020

Dear Parents/Guardians,

The Pre-Secondary 1 English Language Test of the Linking Exercise organised by Education Bureau (EDB) for studying students' results was postponed due to the COVID-19 pandemic. The F.1 Orientation was postponed for the same reason. Now the pandemic appears to be alleviated, so the EDB will arrange the Pre-Secondary 1 English Language Test of the Linking Exercise on 16 Sept. (Wed) 2020. Online live lessons in the morning session continue to proceed while the 4th period (1:30 – 2:15 pm) and Class Teacher Period (2:15 – 3:30 pm) on the same day will be cancelled.

On that day, a photo service company will come to our school to take photographs of students for school records. Photographs can be ordered and will be distributed in late September 2020. The price is \$10 per dozen (1.5"× 2") without the negative. Cash shall be paid on the spot. Parents and students can choose to order photographs according to their own needs.

All F.1 students should come back to campus at the designated time. Students should wear school summer uniform with school badge and bring their stationery. The detail is as follows:

Date and Time of Test - 16 Sept. (Wed) 2020, 2:15 pm – 3:45 pm.

Time	Event	
2:15 pm – 2:30 pm	Admission (Students will be directed by our staff to their classroom or Hall after the body temperature being checked)	
2:30 pm – 3:45 pm	1A, 1B 1. Listening Test (15 min.) 2. Reading and Writing Test (35 min.) 3. Photograph taking	1C, 1D 1. Photograph taking 2. Listening Test (15 min.) 3. Reading and Writing Test (35 min.)
3:45 pm	Dismissal	

Besides, the Education Bureau has announced F.1 students will have face-to-face lessons starting from 23 Sept. 2020 (Wed). In order for our F.1 students to adjust better in the new environment when face-to-face lessons resume, an orientation and parents' meeting will be arranged by our Guidance and Counselling Team on 19 Sept. 2020 (Sat). All F.1 students should come back to school to attend the orientation in school uniform. Parents may choose to attend the talk and meeting with class teachers in person or via Zoom platform.

Date and time of F.1 Orientation and Parents' Meeting – 19 Sept. (Sat) 2020, 2:00 pm – 3:30 pm.

Time	Parents' Meeting	Time	F.1 Orientation
2:00 pm – 2:55 pm	Talk (in Hall)	2:00 pm – 2:30 pm	Talk (in F.1 Classroom)
2:55 pm – 3:30 pm	Class teachers meet parents (in F.1 Classroom)	2:30 pm – 3:30 pm	Orientation activity of students

To prevent contracting COVID-19, the following measures will be taken:

1. Check your child's temperature before he/she leaves for school.
2. The school will take your child's temperature before allowing him/her to enter the school premises.
3. Students must wear a surgical mask when travelling on public transport to/from the school and within school premises at all times. They should also bring tissue paper for personal hygiene at all times.
4. Please pay close attention to your child's health at all times. He/She should stay away from school and see a doctor immediately if he/she has any flu symptom, especially fever.
5. Please complete the Declaration Form for Travel History and Health Status on their state of health and return the form to the school via eNotice by 5:00 pm, 14 September 2020 (Mon). Students who have contracted and are recovering from the virus must complete the 14-day quarantine period before returning to the school.
6. Please notify Vice Principal Mr Sze Ka Wai at 2777 5117 immediately so necessary emergency measures can be implemented in case your child is:
 - a) confirmed to be infected with COVID-19 after school resumes; or
 - b) classified as a "close contact of a COVID-19 infected person" after school resumes. A close contact generally means someone who has cared for, lived with or has direct contact with respiratory secretions and body fluids of a confirmed patient.

Please feel free to contact Vice Principal Mr Leung Ka Ming at 2777 5117 if you have any questions regarding this matter.

Yours truly,

Ho Lik Sang Lobo
Principal

Maryknoll Fathers' School
2019 Coronavirus (COVID-19) Pandemic
Declaration Form for Travel History and Health Status

Name of Student : _____ **Class :** _____ **Class No. :** _____

Please "✓" in the appropriate box.

Part A – Your child's Travel History outside Hong Kong in the past 14 days

My child has not been away from Hong Kong during the 14 days prior to class resumption.

My child has travelled outside Hong Kong during the 14 days prior to class resumption.

Departure date (DD/MM): _____

Return date (DD/MM): _____

Destination (Please specify countries and cities): _____

Part B – Has your child been confirmed of COVID-19 infection

My child has not been confirmed of COVID-19 infection.

My child has been confirmed of COVID-19 infection and has already recovered.

Hospitalization Period: From (DD/MM) : _____

To (DD/MM) : _____

Part C – Health status of those taking care of your child or living with your child

Person(s) taking care of or living together with my child has **not** been confirmed of COVID-19 infection.

Person(s) taking care of or living together with my child has been confirmed of COVID-19 and the person(s) has recovered and discharged from hospital/is receiving treatment in hospital at this time.

Relation with my child (please specify): _____

Person(s) taking care of or living together with my child has **not** been classified by the Department of Health as a "close contact of an infected person"* of COVID-19.

Person(s) taking care of or living together with my child has been classified by the Department of Health as a "close contact of an infected person"* of COVID-19 as of _____ (DD/MM). Relation with my child (please specify): _____

Part D – Current health status of your child

My child has no symptoms of cough, shortness of breath, breathing difficulty and sore throat.

Signature of Parent/Guardian: _____

Contact phone no. of Parent/Guardian: _____

* In general, close contact means having cared for, having lived with, or having had direct contact with respiratory secretions and body fluids of a confirmed patient.

瑪利諾神父教會學校
中一入學前英語串連工作測驗及中一迎新活動

各位家長／監護人：

教育局舉辦的中一入學前英語串連工作測驗，因 2019 冠狀病毒病疫情延期；中一迎新活動因同樣原因需要延期。疫情現時有所緩和，教育局宣佈將於 2020 年 9 月 16 日(星期三)安排進行中一入學前英語串連工作測驗。所有中一學生需於指定時間回校，學生須穿著整齊夏季校服，佩戴校章及帶備文具。當天早上網上課堂如常進行，第四節(下午 1:30 – 2:15)及下午班主任節(下午 2:15 – 3:30)取消。

學校已安排攝影公司於當天下午到學校為學生拍攝證件照片，作為學校紀錄之用。家長及學生可即場訂購有關照片，照片將會在月底派發。照片每打十元正（1.5 吋× 2 吋），以現金付款，不提供負片。家長及學生可視乎個人需要而選擇是否訂購照片。

測驗詳情如下：

測驗日期及時間 – 2020 年 9 月 16 日(星期三)，下午 2:15 – 3:45。

時間	事項	
下午 2:15 – 2:30	進入學校 (檢查體溫後，學生將由學校員工指示前往他們的課室或禮堂)	
下午 2:30 – 3:45	1A, 1B 1. 聆聽測驗 (15 分鐘) 2. 閱讀及寫作測驗 (35 分鐘) 3. 拍攝證件照片	1C, 1D 1. 拍攝證件照片 2. 聆聽測驗 (15 分鐘) 3. 閱讀及寫作測驗 (35 分鐘)
下午 3:45	於學校自行解散	

此外，教育局宣布中一學生可由 2020 年 9 月 23 日起恢復面授課堂。為使中一學生在面授課堂恢復後能適應新環境，本校輔導組將於 2020 年 9 月 19 日(星期六)舉辦中一迎新及家長會，所有中一學生必須於指定時間穿著校服回校參加，家長則可選擇親身或透過 ZOOM 出席家長會，與班主任會面。詳情如下：

中一迎新及家長會日期及時間–2020 年 9 月 19 日(星期六)，下午 2:00 – 3:30 pm

時間	家長會	時間	中一迎新
下午 2:00 – 2:55	講座(禮堂)	下午 2:00 – 2:30	講座(中一班房)
下午 2:55– 3:30	班主任與家長會面 (中一班房)	下午 2:30 – 3:30	學生迎新活動

此外，為預防感染 2019 冠狀病毒病，學校將實行以下措施：

1. 家長為子女上學前量度體溫。
2. 學生必須通過體溫檢查才可進入校園。
3. 學生乘搭公共交通工具往返學校及在校園內必須佩戴口罩，並帶備紙巾處理個人衛生。
4. 請留意子女的健康狀況，如出現病徵——尤其發燒——切勿上學，並立即求醫。
5. 請家長於 9 月 14 日（星期一）下午 5 時前填妥及交回隨電子回條附上的「學生外遊及健康狀況申報表」。曾確診並已痊癒的學生，如仍在強制隔離的十四天內，切勿回校上課。
6. 復課後，家長一經證實有以下情況，請立刻致電 27775117 通知施嘉偉副校長，以便校方

採取相關的應變措施：

- a) 學生確診感染 2019 冠狀病毒病。
- b) 學生被衛生署界定為 2019 冠狀病毒病確診個案的「密切接觸者」。「密切接觸者」一般是指曾經照顧患者、與患者共同居住或曾經接觸過患者的呼吸分泌物和體液的人士。

如有查詢，請致電 2777 5117 與梁嘉明副校長聯絡。

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零二零年九月九日

瑪利諾神父教會學校
2019 冠狀病毒病疫情
學生外遊及健康狀況申報表

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

請在適當方格上加上「✓」號。

甲部-復課前 14 天學生的外遊紀錄

我的子女在復課前 14 天內沒有離開過香港。

我的子女在復課前 14 天內曾離港到訪的國家／地區

離港時期：由 2020 年____月____日(離港日期)至____月____日(返港日期)

外遊地點（請列明國家及城市）：_____

乙部 - 學生曾否確診

我的子女沒有確診感染「2019 冠狀病毒病」。

我的子女曾確診感染「2019 冠狀病毒病」，並已痊癒。

留院日期：由 2020 年____月____日至____月____日

丙部-照顧學生、或與學生同住人士的健康情況

照顧我子女、或與其同住的人士均沒有確診患上「2019 冠狀病毒病」。

照顧我子女、或與其同住的人士中，有確診患上「2019 冠狀病毒病」，現已經痊癒出院/仍留院醫治。該患者和我子女的關係：_____

照顧我子女、或與其同住的人士中，並沒有被衛生署界定為 2019 冠狀病毒病確診個案的「密切接觸者」^(註)。

照顧我子女、或與其同住的人士中，在_____(日/月)被衛生署界定為 2019 冠狀病毒病確診個案的「密切接觸者」^(註)。該患者和我子女的關係：_____

丁部 - 學生的健康狀況

我的子女沒有咳嗽、氣促、呼吸困難或咽喉痛等徵狀。

家長／監護人簽署：_____

家長／監護人聯絡電話：_____

註：「密切接觸者」一般是指曾經照顧患者、與患者共同居住或曾經接觸過患者的呼吸分泌物和體液的人士。